
BESTYRELSENS BERETNING FOR 
DET FORLØBNE ÅR

• Renovation 
• Gadebelysning 
• Grønne områder 
• Grå områder 
• Vintertjeneste 
• Skadedyrsbekæmpelse 
• Altanglassagen 
• Festivalperioderne 
• Marken ved Sølund 

Spørgsmål og bemærkninger?



RENOVATION

• Nye udvidede sorterings-
krav fra (2024) 

• Møder med RenoSyd 

• Vask af containere og 
indkastbokse? 

• Vigtigt, at papkasser ikke kun 
klemmes flade, 

• at mad- og restaffald er i 
lukkede poser  

• og at ingen pottejord hældes 
direkte i skakten.



GADEBELYSNINGEN

• Stibelysningen ved søen 
er blevet repareret 

• Det vurderes, om pærer i 
de høje standere generelt 
skal udskiftes 

• Standere og lygteglas 
trænger til rengøring



GRØNNE OMRÅDER

• Gartneraftalen er blevet 
genforhandlet 

• Skråningen ved P-arealet 
er opgivet som 
blomstereng 

• Træer fældet ved 
søbredden 

• Plantning af ekstra 
bøgepur



GRÅ OMRÅDER

• Fortovet fik vinterskader 
og vil blive rettet op 

• Regulering af belægning 
på affaldsøer afventer om 
der skal nedgraves nye 
containere 

• Kun få større lunker på 
kørebanerne, så de kan 
vente



VINTERTJENESTE

• Ny leverandør er Hede 
Danmark 

• Forventeligt med 
opstartsproblemer ved 
leverandørskifte 

• Opfølgende dialog inden 
næste vintersæson



SKADEDYRSBEKÆMPELSE

• Aftalen med SNOWA er 
forlænget med et år til 
uændret pris 

• I 2022 har der været 8 
tilkald plus opfølgning 
vedr. muldvarper 

• I 2022 har der været 18 
tilkald vedr. myrer (6 af 
gangene til flere 
adresser)



ALTANGLASSAGEN

• Sagen har været kørt på 
fællesskabets vegne af 
Ejerforeningen 16-20 

• Sagen sluttede i 
september 2022 med en 
erklæring fra syn- og 
skønsmanden, som uden 
forbehold siger, at 
altanglassene er 
monteret korrekt og 
opfylder dagens standard



FESTIVALPERIODERNE

• Vi har generelt en fin 
dialog med begge 
festivaler 

• Parkeringsproblemerne 
har været overskuelige 

• Adgangsforholdene over 
“marken” i opbygnings-
fasen bliver drøftet



MARKEN VED SØLUND

• Dialogen har indtil nu 
været konstruktiv mellem 
hovedinteressenterne 

• Strammer dog til, nu hvor 
der skal slås de endelige 
streger 

• Offentligt møde 

• Økonomi og tidsplan

OBS! Det tegningsmateriale fra arbejdsgruppens møder, som blev vist på generalforsamlingen, 
er ikke medtaget i dette materiale, da det ikke er klar til offentliggørelse.


